

CF FAS

CAPACITY: **25kg**



CF FAS is a decorative acrylic mortar made on the basis of polymer-acrylate binders. It has resistance to atmospheric influences, protection against algae and permeability to mold and vapors. Characterized by high resistance and moisture.

PREPARATION AND MANNER OF USE: CF FAS is used as a finishing plaster with decorative structure for thermal insulation systems and other building surfaces. The substrate must be strong, free of loosely bound fats, dust, greasy deposits and other impurities. It is placed by hand with a metal trowel, ste

CONSUMABLES: About 1.5-2kg / m², depending on the quality of the substrate.

PACKAGING: Plastic bucket of 25 kg

STORAGE: Stored in original packaging in a dry and dark place and at a temperature of +5°C to +25°C

TERM OF USE: 12 months from the date of production, properly stored.



CF FAS ist ein dekorativer Acrylmörtel, der auf der Basis von Polymer-Acrylat-Bindemitteln hergestellt wird. Es hat Widerstand gegen Witterungseinflüsse, Schutz gegen Algen und Durchlässigkeit für Schimmel und Dämpfe. Er zeichnet sich durch hohe Beständigkeit und Feuchtigkeit aus.

VORBEREITUNG UND ART DER VERWENDUNG: CF FAS wird als Oberputz mit dekorativer Struktur für Wärmedämmssysteme und andere Bauoberflächen verwendet. Der Untergrund muss fest, frei von lose gebundenen Fetten, Staub, fettigen Ablagerungen und anderen Verunreinigungen sein. Er wird von Hand mit einer Metallkelle aufgetragen.

VERBRAUCH: Etwa 1,5-2 kg / m², je nach Qualität des Untergrunds.

VERPACKUNG: Kunststoff-Eimer von 25 kg

LAGERUNG: In der Originalverpackung an einem trockenen und dunklen Ort und bei einer Temperatur von +5°C bis +25°C

VERWENDUNGSDAUER: 12 Monate ab dem Produktionsdatum, bei sachgemäßer Lagerung.